
      Protokoł Nr XVI  
 
Z obrad XVI sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 20 grudnia 2007 r.  
 
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 10,00 w Urzędzie Gminy Pabianicach.  
 
W obradach sesji uczestniczyli radni Rady Gminy Pabianice, obecni zgodnie z załączoną listą 
obecności stanowiącą zał. nr 1 do niniejszego protokołu.  
Na ustawowy stan radnych Rady Gminy Pabianice 15 radnych – w sesji uczestniczyło 14 
radnych , nieobecna usprawiedliwiona radna M Lubowicka.   
 
Skład Rady przedstawia się następująco: 
 
1. Figiel Roman 
2. Golewski Andrzej  
3. Gąsiorek Krzysztof 
4. Jaksa Arkadiusz 
5. Jaros Henryka  
6. Józefczyk Justyna  
7. Kalinowski Henryk 
8. Kelnerowski Józef  
9. Kociołek Piotr  
10. Lubowicka Maria  
11. Muszczak Marek  
12. PieluŜek BoŜena  
13. Stasiak Zbigniew 
14. Szafrański Henryk  
 
W sesji uczestniczyli  Wójt Gminy Pabianice H. Gajda, W-ce Wójt Gminy E. Adamczyk, 
Sekretarz Urzędu J. Słubik , Skarbnik Gminy M. Nowicka , a takŜe sołtysi z terenu gminy 
Pabianice obecni zgodnie z załączoną  listą obecności stanowiącą zał. nr 2 do protokołu 
przedstawiającą się w sposób następujący: 
 

1. Forc Eugeniusz 
2. Fater BoŜena  
3. Sulej Grzegorz 
4. Szafrański Henryk 
5. Szafran Janina  
6. Owczarek Teresa 
7. Komorowski Wiktor 
8. Madaj Stefan 
9. Szczesik Andrzej 
10. Lewandowski Wacław  
11. Jarmakowski Wojciech 
12. Nowak Mirosław 
13. Rychłowska Cecylia  
14. Kowal Mariola 
15. Szczerkowski Krzysztof 
16. Urbańska Mariola  
17. Wojda Ryszard  
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Ad. pkt. 1.  
 
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy R. Figiel, powitał wszystkich przybyłych i 
przedłoŜył proponowany porządek obrad XVI sesji Rady Gminy.  
 
Ad. pkt. 2.  
 
Protokoł z XV sesji Rady Gminy Pabianice został przyjęty bez uwag i poprawek w 
głosowaniu – jednomyślnie.  
 
Ad. pkt. 3.  
 
Proponowany porządek obrad został zatwierdzony przez Radę bez poprawek  w 
głosowaniu 13 głosami za, bez głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się i 
przedkłada się w sposób zapisany poniŜej:  
 

 
 
 
1.  Otwarcie obrad XVI  sesji. 
2. Przyjęcie protokołu z  XV     sesji Rady Gminy Pabianice. 
3. Zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Informacja Wójta o pracy między sesjami.  
6. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących  Komisji o pracy Rady i ich 

Komisji  
za rok 2007 . 

 
7. Interpelacje radnych.  
8. Podjęcie uchwał w sprawach : 

 
A/ ustalenia „ Programu współpracy Gminy Pabianice z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności poŜytku publicznego 
i o wolontariacie na rok 2008” – Uchwała Nr XVI /A / 2007  
B/ dokonania darowizny rzeczowej Uchwała Nr XVI/ B/2007 
C/przekazania przez Gminę na własność jednostkom ochotniczych straŜy poŜarnych 
nakładów inwestycyjnych poniesionych przez gminę Pabianice w związku z modernizacją 
budynku OSP oraz zakupionego wyposaŜenia – Uchwała Nr XVI/C/2007  
D/zmian w budŜecie Gminy Pabianice na 2007 – Uchwała Nr XV/D/2007  
 

9. Odpowiedzi na interpelacje.   
10. Wolne wnioski i sprawy róŜne. 
11. Odczytanie i przyjęcie wniosków złoŜonych do Komisji Uchwał i Wniosków. 
12. Zamknięcie obrad sesji. 
 
 
 
Ad. pkt. 4.  
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Do Komisji Uchwał i Wniosków powołano radnego K. Gąsiorka i radnego Z. Stasiaka.  
Skład Komisji został zatwierdzony w głosowaniu jednomyślnie .  
 
Ad. pkt. 5  
 
Wójt Gminy przedłoŜył informację o pracy między sesjami Rady Gminy w okresie od 29 
listopada do 20 grudnia 2007 r.  
 
 
Informacja przedkłada się w sposób następujący:  
 
„Informacja Wójta Gminy Pabianice 
o pracy między sesjami Rady Gminy  
w okresie od 29 listopada do 20 grudnia 2007 roku  
 

1. W zakresie oświaty 
 

1. Realizowano edukacyjną pomoc materialną dla uczniów, przyznaną przez Wójta Gminy 
w formie stypendium szkolnego w roku szkolnym 2007/2008 dla 97 uczniów zamieszkałych 
na terenie gminy, w tym : dla 55 uczniów uczęszczających do szkół gminnych, 42 uczących 
się w innych szkołach. Na ten cel wykorzystano dotację celową przyznaną  z budŜetu państwa 
w wysokości 11.369 złotych. 

 
2. W dniu 7 grudnia w Gimnazjum im. Adama Mickiewicza w Piątkowisku odbyły się 

uroczystości związane z  Dniem Patrona szkoły; w programie  przewidziano m.in. 
przedstawienie  teatralne, konkurs wiedzy o Ŝyciu i twórczości poety,  konkurs recytatorski 
wybranych fragmentów  poetyckich, wybrane prezentacje komputerowe. 

 
3. W dniu 19 grudnia. odbyła się narada dyrektorów , podczas której omówiono sprawy 

dotyczące projektów budŜetów szkół na rok 2008 / w tym : potrzeby w zakresie remontów 
szkół, odpraw emerytalnych i innych /, regulaminu wynagradzania nauczycieli ,doskonalenia 
zawodowego, regulacji płac pracowników administracji i obsługi oraz  pomocy materialnej 
dla uczniów. 

 
4. W dniach 8 i 17 grudnia 60 uczniów szkół podstawowych w  wieku 7 – 12 lat z rodzin 

najuboŜszych wzięło udział w imprezach „mikołajkowych” organizowanych przez :ZG Ligi 
Kobiet Polskich – w dniu 8.12. w Teatrze Muzycznym w Łodzi dla 30 dzieci oraz Kuratorium 
Oświaty w Łodzi – w dniu 17.12. w Teatrze Wielkim w Łodzi dla 30 dzieci. Wszystkie dzieci 
otrzymały paczki świąteczne. Wójt Gminy zapewnił przewóz uczniów na ww. imprezy. 

 
5 Przygotowywano wykazy dowoŜonych uczniów do szkół gminnych w miesiącu 

styczniu  2008 r. zgodnie z umową  zawartą z Przedsiębiorstwem Komunikacji 
Samochodowej w Łodzi  na dowoŜenie dzieci do szkół w bieŜącym  roku szkolnym.  

 
6 Opracowywano informacje dot. organizacji i działalności szkół prowadzonych przez 

Gminę dla potrzeb MEN, Kuratorium Oświaty, GUS i  Komisji Rady Gminy.       
 
7. Przerwa świąteczna w szkołach trwa w okresie 24 – 31 grudnia 2007r. 
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2. W zakresie gospodarki komunalnej 

 
Dowieziono szlakę na następujące drogi: 
- Szynkielew – Górka Pabianicka – 40 ton, 
- Szynkielew – do młyna – 5 ton, 
- Jadwinin – 40 ton, 
- Gorzew przy lagunie – 10 ton, 
- Piątkowisko Osiedle – 42 tony ”. 
W dokumentach z XVI sesji stanowi zał. nr 3 do protokołu.  
 
 
Ad. pkt. 6.  
 
Przewodniczący Komisji przedłoŜyli informację o pracy Komisji, którym przewodniczą od 
początku kadencji tj. listopada 2006 r.   do końca grudnia 2007r.  
 
 
Pierwszym, który złoŜył informację o pracy Komisji był Przewodniczący Komisji 
Samorządowo Społecznej i Organizacyjnej H. Kalinowski.  
Informacja przedstawia się w sposób zapisany poniŜej: 
 
„ Działalność Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej od początku kadencji 
tj. od grudnia 2006 do grudnia 2007 .  
 
Komisja od rozpoczęcia kadencji jak i po  zmianach  zapisów w Statucie Gminy Pabianice zmienionego 
Uchwałą Nr V/27/2007 Rady Gminy Pabianice z dnia 13 lutego 2007 pracowała pod przewodnictwem radnego 
H. Kalinowskiego  w następującym składzie.  

1. Gąsiorek Krzysztof 
2. Jaksa Arkadiusz 
3. Jaros Henryka   - sekretarz komisji  
4. Kalinowski Henryk  - przewodniczący  
5. Muszczak Marek 
6. PieluŜek BoŜena  
7. Szafrański Henryk  -  wiceprzewodniczący komisji  

Komisja od początku kadencji do końca roku 2007 odbyła 16 posiedzeń , w tym  2 posiedzenia wyjazdowe  i 3  
posiedzenia wspólne z innymi komisjami Rady. 
 
Na pierwszym posiedzeniu pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Gminy Komisja dokonała w 
głosowaniu tajnym wyboru Przewodniczącego Komisji . 
 
Na drugim posiedzeniu Komisja ukonstytuowała się, wybrała wiceprzewodniczącego i sekretarza Komisji oraz 
opracowała plan pracy do końca roku.  
Na kolejnych posiedzeniach Komisja zajmowała się tematami takimi jak: 
- przyjęła informację na temat wypoczynku zimowego dzieci i młodzieŜy,  
- dokonała analizy projektu budŜetu na rok 2007 .  
- zapoznała się z informacją na temat funkcjonowania opieki zdrowotnej w gminie Pabianice na tle zmian 
organizacyjnych i bazowych, 
- oceniła pracę rad sołeckich w związku z zakończoną kadencją 2002-2006 
 
- dokonała analizy sprawozdania z wykonania budŜetu gminy Pabianice za rok 2006 .  
- zapoznała się ze stanem działalności organizacyjnej, profilaktycznej i bojowej Zarządu Oddziału Gminnego 
Zw. OSP Gminy Pabianice,  
- przyjęła informację o planowanych inwestycjach i remontach w szkołach oraz o strukturze organizacyjnej 
szkół podstawowych i Gimnazjum ,  
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- na posiedzeniach wyjazdowych dokonała lustracji obiektów sportowych i kultury w gminie Pabianice  i oceniła 
stan przygotowań placówek oświatowych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2007/08, oceniła realizację 
inwestycji i remontów w placówkach oświatowych i zabezpieczenie  dowozu dzieci,  
- zapoznała się ze stanem rozwoju kultury, bibliotekarstwa na tle istniejącej bazy w gminie Pabianice oraz 
przyjęła informację na temat działalności organizacji kobiecych w gminie Pabianice,  
- dokonała analizy sprawozdania z wykonania budŜetu gminy Pabianice za I półrocze 2007 r.  
- na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy dokonała analizy Planu Rozwoju Lokalnego Gminy,  
-analizy projektu budŜetu na rok 2008  
- podsumowała działalność sportową z zakresu osiągnięć sportowych za rok 2007  
Komisja na swoich posiedzeniach dokonywała analizy  materiałów na sesje będących w zakresie jej 
kompetencji. 
Na posiedzenia Komisji byli zapraszani i brali udział przedstawiciele organizacji i jednostek gminy zapraszani 
zgodnie z tematyką  Komisji.  
W komisjach brali udział Wójt Gminy, W –ce Wójt, Sekretarz Urzędu, Skarbnik Gminy, a takŜe inni pracownicy 
Urzędu Gminy według kompetencji do danego tematu będącego przedmiotem obrad Komisji.  
Frekwencja radnych na posiedzeniach Komisji była prawie 100%. „ 
 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej K. Gąsiorek  przedłoŜył informację na 
temat pracy Komisji, której przewodniczy.  
Informacja przedkłada się następująco:        
 
„ Komisja Gospodarczo- Finansowa została ukonstytuowana po zmianach w Statucie 
Gminy Pabianice dokonanych Uchwałą Nr V/27/2007 z dnia 13 lutego 2007 r.  
 
Od początku kadencji tj. od grudnia 2006 r. do chwili uchwalenia zmian w Statucie Gminy pracowała jako 
Komisja Gospodarczo-Finansowa, Rolna i Ochrony Środowiska w składzie : 
 

1. Gąsiorek Krzysztof – Przewodniczący Komisji  
2. Golewski Andrzej  Sekretarz 
3. Jaros Henryka  
4. Józefczyk Justyna  
5. Kalinowski Henryk 
6. Kasperska Zdzisława  
7. Kelnerowski Józef  
8. Kociołek Piotr 
9. Lubowicka Maria  Wiceprzewodnicząca   
10. PieluŜek BoŜena  
11. Szafrański Henryk  
 

Odbyła w tym składzie  7  posiedzeń .  
 
Komisja na swoich posiedzeniach  dokonała  ukonstytuowania się. Opracowała plan pracy, analizowała  projekty  
uchwał  na sesję Rady Gminy. 
 
Komisja  
- analizowała i opiniowała projekt budŜetu na rok 2007  
 
-  zapoznała się z projektem harmonogramu inwestycji i remontów, 
 
- funkcjonowaniem transportu zbiorowego na terenie gminy, 
 
- oceniła stan rolnictwa  w gminie Pabianice z uwzględnieniem urządzeń melioracyjnych, 
 
- zapoznała się z tematem dot. łowiectwa – szkód wyrządzonych przez zwierzynę wolno- Ŝyjącą, 
 
- zapoznała się ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Pabianice,  
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- tematem dot. stanu ściągalności podatków za rok 2006, opłat za wodę , ilości zwolnień podatkowych i ich 
wartością, 
Komisja Gospodarczo – Finansowa Rady Gminy ukonstytuowana po zmianach w Statucie Gminie  
pracuje  w składzie :  
 
1. Gąsiorek Krzysztof   - Przewodniczący Komisji  
2. Lubowicka Maria   - Wiceprzewodnicząca  
3. Kelnerowski Józef  
4. Kalinowski Henryk  
5.Józefczyk Justyna  
6. Golewski Andrzej  
7. Jaros Henryka  
 
Komisja od maja 2007 r   do grudnia br. odbyła  9 posiedzeń , w tym 3  wspólne z innymi Komisjami Rady 
Gminy 
Na swoich posiedzeniach zajmowała się tematami :  
 
- opracowała plan pracy do końca roku 2007.  
- przyjęła informację na temat realizacji  bieŜących inwestycji w gminie Pabianice , 
- zapoznała się ze stanem bezpieczeństwa na drogach, stanem dróg, rowów przydroŜnych , oświetlenia ulicznego  
- odbyła wspólnie posiedzenie z Komisją Samorządowo- Społeczną i Organizacyjną na którym sprawdziła stan 
przygotowania placówek oświatowo-wychowawczych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2007/08 z 
uwzględnieniem realizacji inwestycji i remontów oraz właściwego zabezpieczenia dowozu dzieci., 
- dokonała analizy sprawozdania z wykonania budŜetu gminy Pabianice za I półrocze 2007 r.  
- równieŜ na wspólnym posiedzeniu Komisji dokonała analizy Planu Rozwoju Gminy Pabianice na lata 2007-
2013 r i analizy projektu budŜetu na rok 2008,  
 
- zapoznała się z wnioskami złoŜonymi do projektu budŜetu gminy Pabianice na rok 2008, a takŜe z informacją  
na temat przygotowania gminy do zimy .   
 
Komisja zawsze dokonywała analizy projektów uchwał mających być przedmiotem obrad sesji Rady Gminy, a 
naleŜących do jej kompetencji .  
W posiedzeniach Komisji uczestniczyły osoby zapraszane na jej posiedzenie, a takŜe Wójt Gminy , W –ce wójt 
oraz pracownicy Urzędu delegowani przez Wójta Gminy zgodnie z tematyką Komisji”.  

    
    

Przewodniczący Komisji Statutowej Z. Stasiak przedłoŜył informację na temat pracy Komisji 
Statutowej : 
„Komisja Statutowa działała od początku kadencji do czasu wprowadzenia zmian w Statucie Gminy / Uchwała 
Nr V/27/2007 z dnia 13.02.2007 pub. Dz.Urz. Woj. Łódz, Nr 81 z dnia 28.03.2007 r. / 
w składzie:  
 

1. Figiel Roman 
2. Golewski Andrzej – W-ce Przewodniczący Komisji  
3. Gąsiorek Krzysztof  
4. Jaksa Arkadiusz 
5. Kalinowski Henryk 
6. Kasperska Zdzisława – Sekretarz Komisji  
7. Stasiak Zbigniew  - Przewodniczący Komisji  

 
Komisja odbyła 3 posiedzenia , z których jedno odbyło się zgodnie ze Statutem Gminy  pod  przewodnictwem 
Rady i na którym dokonano wyboru Przewodniczącego Komisji .  
Natomiast na drugim  posiedzeniu  Komisja  dokonała wyboru w–ce Przewodniczącego Komisji i Sekretarza . 
Rozpatrywała takŜe wnioski zgłoszone do zmian w Statucie Gminy Pabianice przez wnioskodawców tj: 
przedstawicieli Klubów Radnych NiezaleŜnych i Klubu Radnych Porozumienie Ludowe.  
 
Na trzecim i ostatnim posiedzeniu po zapoznaniu się z opinią prawną do zgłoszonych wniosków nad zmianą 
Statutu Gminy  i wypracowaniu swojego stanowiska, Komisja postanowiła przekazać wszystkie wnioski  dot. 
wprowadzenia zmian w Statucie Gminy po uprzednim zaopiniowaniu ich przez pozostałe Komisje  do akceptacji  
Radzie Gminy.  
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Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska P. Kociołek złoŜył informację o pracy Komisji 
Ochrony Środowiska. Informacja stanowi załącznik pisemny  nr 4 do protokołu.  
 
Informację o pracy Komisji doraźnej podjętej w celu działań zmierzających do zapobieŜenia 
odłączenia terenu Gminy Pabianice , na których zlokalizowana jest Grupowa Oczyszczalnia 
Ścieków przedłoŜył jej Przewodniczący A. Jaksa.  
Informacja stanowi pisemny załącznik do protokołu nr 5.  
 
Informację na temat pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy za rok 2007 przedłoŜył W-ce 
Przewodniczący Komisji J. Kelnerowski.  
 
Informacja stanowi załącznik pisemny do protokołu nr 6.  
 
 
Informację o pracy Rady Gminy  za rok 2007 przedłoŜyła W-ce Przewodnicząca Rady B. 
PieluŜek. 
 
Informacja przedstawia się następująco: 
 
Rada Gminy Pabianice od początku kadencji tj. listopada 2006 do końca roku 2007 odbyła 16 sesji w tym  1  
nadzwyczajną, w tym  3 sesje  wyjazdowe.  
 
Rada pracowała w oparciu o przepisy ustawy o samorządzie gminnym, Statut Gminy , a takŜe  o przyjęty plan 
pracy.  
 
Do czasu przyjęcia zmian w Statucie Gminy w Radzie działały  4 komisje stałe: 
 
Rewizyjna pod przewodnictwem radnej Z. Kasperskiej  
 
Gospodarczo-Finansowa, Rolna i Ochrony Środowiska – pod przewodnictwem radnego K. Gąsiorka   
 
Samorządowo-Społeczna i Organizacyjna pod przewodnictwem radnego H. Kalinowskiego  
 
oraz Komisja Statutowa pod przewodnictwem radnego Z. Stasiaka 
 
Obecnie po zmianach w Statucie Gminy dokonanych Uchwałą Rady Gminy Nr V/27/2007 z dnia 13 lutego 2007 
r w Radzie pracują  równieŜ 4 komisje stałe: 
 
Rewizyjna pod przewodnictwem radnej Z. Kasperskiej 
 
Samorządowo-Społeczna i Organizacyjna pod przewodnictwem radnego  
H. Kalinowskiego 
 
Gospodarczo-Finansowa pod przewodnictwem radnego K. Gąsiorka  
 
Ochrony Środowiska i Rozwoju pod przewodnictwem radnego P. Kociołka  
 
W kadencji działała takŜe Komisja Doraźna powołana Uchwałą Nr VIII/47/2007 Rady Gminy z dnia 26 kwietnia 
2007 r. w celu działań zmierzających do zapobieŜenia odłączenia terenu Gminy Pabianice,  na których 
zlokalizowana jest Grupowa Oczyszczalnia Ścieków, Komisja działała pod przewodnictwem A. Jaksy. 
Na I sesji inauguracyjnej radni dokonali ślubowania i dokonali wyboru Przewodniczącego Rady , natomiast na  
drugiej sesji Rada wybrała W-ce Przewodniczącą  Rady B. PieluŜek ,  
 
W minionym roku 2007  Rada Gminy zajmowała się następującą tematyką :  
 
- budŜetem gminy na rok 2007,  
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- perspektywami rozwoju transportu zbiorowego na terenie gminy Pabianice  
 
- problemem opieki zdrowotnej w gminie  na tle zmian organizacyjnych i bazowych , 
 
- sprawozdaniem z wykonania budŜetu gminy za rok 2006 i wykonaniem  
budŜetu za I półrocze 2007 
 
Przyjęła informację  z zakresu:  
 
- wypoczynku letniego dzieci i młodzieŜy  
-stanu rolnictwa i działań  z zakresu  ekologii na terenie gminy Pabianice  
- Planu  Rozwoju Lokalnego Gminy Pabianice na lata 2007-2013  
-  przygotowań  placówek oświatowo wychowawczych do nowego roku szkolnego oraz  przebiegu  prac 
remontowych i inwestycyjnych w szkołach  
- o działalności klubów sportowych w gminie Pabianice  
 
Zapoznała się ze   
 
- stanem rozwoju kultury i bibliotekarstwa w gminie oraz przyjęła informację na temat działalności organizacji 
kobiecych  
- zapoznała się takŜe  działalnością  profilaktyczną  i bojową  OSP oraz stanem wyposaŜenia jednostek,  a takŜe 
stanem bezpieczeństwa i porządku publicznego z uwzględnieniem bezpieczeństwa ruchu drogowego  
 
Rada do listopada 2007 roku podjęła  98 uchwał, które zostały zrealizowane, bądź są w trakcie realizacji ;  
 
Były to uchwały z zakresu spraw organizacyjnych , finansowych / uchwalenia budŜetu , przyjęcia sprawozdań z 
wykonania budŜetu, ustalenia stawek podatkowych , zmian budŜetowych/  , z zakresu spraw  oświatowych , 
gospodarki komunalnej , wyboru ławników do sądu, Planu Rozwoju Lokalnego Gminy i inne .  
 
 
Na sesjach Rady zgłaszane były interpelacje i wnioski przekazywane do realizacji wg kompetencji.  
 
Rada na kaŜdej z sesji zapoznawała się z informacją Wójta Gminy Pabianice o pracy między sesjami, a takŜe 
informacją  Przewodniczących Rady o pracy Komisji między sesjami.  
W sesjach brali udział sołtysi gminy Pabianice ,  Wójtowie Gminy kierownicy referatów Urzędu Gminy , a takŜe 
zapraszani  przedstawiciele organizacji działających na terenie gminy i instytucji zapraszani zgodnie z tematyka 
sesji  
Na sesję Rady Gminy kaŜdorazowo  zapraszani są takŜe przedstawiciele władz wojewódzki i powiatowych .  
Frekwencja radnych i sołtysów  w sesjach Rady jest bardzo dobra.  
 
 
Ad. pkt. 7 
 
Interpelację złoŜył radny P. Kociołek. 
 
Interpelacja dotyczyła udostępnienia dokumentacji związanej z budową sali gimnastycznej w 
Bychlewie.  
  
Ad. pkt. 8.    
 
Komisja Uchwał i Wniosków przedkładała kolejno projekty uchwał będące przedmiotem 
obrad XVI sesji Rady Gminy.  
 
Uchwałę  Nr XVI/992007 w sprawie ustalenia „ Programu współpracy Gminy Pabianice z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 
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działalności poŜytku publicznego i wolontariacie na rok 2008 Rada przyjęła w głosowaniu – 
jednomyślnie .  
Uchwała w powyŜszej sprawie stanowi zał. nr 7 do protokołu.  
 
Uchwałę Nr XVI/100 /2007 w sprawie dokonania darowizny rzeczowej przygotowany w 
związku z pismem Komendy Powiatowej Policji w Pabianicach i wnioskiem z XV sesji Rady 
Gminy Pabianice  w sprawie wyposaŜenia biura funkcjonariuszy policji obsługujących gminę 
Pabianice w potrzebny im sprzęt / drukarkę do komputera  , niszczarkę  do dokumentów oraz 
krzesła  obrotowe  / Rada przyjęła  w głosowaniu  -  jednomyślnie.  
Uchwała  stanowi zał. nr 8 do protokołu.  
 
Uchwała  Nr XVI/101 /2007 w sprawie przekazania przez Gminę na własność jednostkom 
ochotniczych straŜy poŜarnych nakładów inwestycyjnych poniesionych przez Gminę 
Pabianice.  
W wyjaśnieniu podaje się , Ŝe jest to projekt uchwały przygotowany w związku z  
przekazaniem przez Gminę  Pabianice na własność jednostkom OSP  nakładów 
inwestycyjnych poniesionych przez gminę w związku z modernizacją budynków OSP  oraz 
zakupionego wyposaŜenia. Proponuje się przekazanie na własność wartość poniesionych 
nakładów na budynki będące własnością OSP w celu zwiększenia ich wartości oraz  
przekazanie na własność wyposaŜenia – krzeseł , które znajdują się w budynkach OSP , a są 
na stanie gminy. Za powyŜsze wyposaŜenie odpowiadać będą prezesi i naczelnicy jednostek 
OSP. 
Uchwała została przyjęta przez Radę w głosowaniu  – jednomyślnie i stanowi on zał. nr 9 do 
protokołu. 
 
Ostatnim projektem uchwały przygotowanym na XVI sesję Rady Gminy był projekt uchwały 
w sprawie  zmian w budŜecie gminy Pabianice .  
W wyjaśnieniu podaje się , Ŝe dotyczy on włączenia do budŜetu na 2007 r. dotacji z 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w kwocie 27.824 zł. 
Proponuje się skorygować / zmniejszyć  wpływy/ dochody w podatku od nieruchomości od 
osób prawnych, od osób fizycznych o kwotę 11.824 zł., oraz zwiększyć  plan wydatków w dz. 
600 – transport i łączność , rozdz. – 60004 – lokalny transport zbiorowy , § 4300 – zakup 
usług pozostałych – 16 000 zł. PowyŜsza kwota zabezpieczy ewentualne zobowiązania jakie 
mogą powstać w wyniku faktury za usługi transportowe w miesiącu grudniu.  
Uchwałę Nr XVI/102/2007 Rada przyjęła  w głosowaniu jednomyślnie i stanowi on załącznik 
nr 10 do protokołu sesji.  
 
 
Ad. pkt. 9.  
 
Odpowiedzi na interpelacje zostały udzielone zainteresowanym na piśmie.  
 
Ad. pkt. 10.  
 
W wolnych wnioskach i sprawach  róŜnych radny K. Gąsiorek poruszył problem jakim jest 
zagroŜenie likwidacji linii autobusowej z Rydzyn przez Pawlikowie do Pabianic.  
 
Radny A. Golewski zabierając głos poinformował, Ŝe  nie ma realizacji wniosków, które Rada 
Sołecka wsi Szynkielew  podjęła na zebraniu w dniu 18 grudnia 2006 r. i przekazała do 
Urzędu Gminy . Uzyskano jedynie informację, Ŝe zostaną przekazane wg kompetencji do 
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Starostwa Powiatowego, natomiast Starostwo Powiatowe informuje, Ŝe nie wpłynęło pismo 
ze strony Urzędu Gminy w sprawie zgłoszonych wniosków przez Radę Sołecka wsi 
Szynkielew z w/w terminu. 
 
 
Ad. pkt. 12. 
 
Przewodniczący Rady R. Figiel zamykając obrady XVI sesji Rady Gminy Pabianice złoŜył 
Ŝyczenia wszystkim obecnym Ŝyczenia  z okazji nadchodzących Świąt BoŜonarodzeniowych 
jak i nadchodzącego nowego  roku.  
 
Obrady sesji zakończyły się o godz. 12,00.  
 
 
 
       Obradom sesji przewodniczył: 
      Przewodniczący Rady Gminy Pabianice  
 
                    Roman Figiel  
 
Protokołowała: 
 
Urszula Czerwonka  


